

Astrid Heligonda Roemer

Suriname, 27 april 1947 – Suriname, 8 januari 2026

Online nieuws en eerbetoon sinds haar overlijden

1. NIEUWS

1.a. Suriname

Schrijfster Astrid Roemer overleden

Star Nieuws, 9 januari 2026

<https://www.starnieuws.com/index.php/welcome/index/nieuwsitem/90055>

Het artikel van *Star Nieuws* is tevens geplaatst op:

- <https://surinamenieuwscentrale.com/schrijfster-astrid-roemer-overleden>
- <https://www.shoeket.com/nieuwsbericht/161753>

Schrijfster Astrid Roemer op 78-jarige leeftijd overleden

De Ware Tijd, 9 januari 2026

<https://dwtonline.com/schrijfster-astrid-roemer-op-78-jarige-leeftijd-overleden>

Schrijfster Astrid Roemer (78) overleden

Dagblad Suriname, 9 januari 2026

<https://www.dbsuriname.com/2026/01/09/schrijfster-astrid-roemer-78-overleden>

Astrid Roemer overleden op 78-jarige leeftijd

Suriname Herald, 9 januari 2026

<https://www.srherald.com/suriname/2026/01/09/astrid-roemer-overleden-op-78-jarige-leeftijd>

Astrid Roemer overleden

Times of Suriname, 9 januari 2026

<https://www.surinametimes.com/artikel/astrid-roemer-overleden>

Surinaams-Nederlandse schrijfster Astrid Roemer op 78-jarige leeftijd overleden in Paramaribo

De Waterkant, 9 januari 2026

<https://www.waterkant.net/suriname/2026/01/09/surinaams-nederlandse-schrijfster-astrid-roemer-op-78-jarige-leeftijd-overleden-in-paramaribo>

Roemer leverde topklasse literatuur die Suriname zal bijblijven

Redactie, *Key News*, 9 januari 2026

<https://keynews.sr/roemer-leverde-topklasse-literatuur-die-suriname-zal-bijblijven>

Schrijfster Astrid Roemer op 78-jarige leeftijd overleden

Culturu, 9 januari 2026

<https://www.culturu.com/nieuws/suriname/schrijfster-astrid-roemer-op-78-jarige-leeftijd-overleden>

Literair icoon Astrid Roemer (78) overleden

ATV (Algemene Televisie Verzorging), 11 januari 2026

<https://atv.sr/2026/01/11/literair-icoon-astrid-roemer-78-overleden>

Heengaan Astrid Roemer. Groot verlies voor literaire wereld

Radio SRS (96.3 FM), 11 januari 2026

<https://radiosrs.sr/2026-01-11-heengaan-astrid-roemer-groot-verlies-voor-literaire-wereld>

Astrid Roemer ten ruste gelegd

Star Nieuws, 15 januari 2026

<https://www.starnieuws.com/index.php/welcome/index/nieuwsitem/90168>

Het artikel van *Star Nieuws* is tevens geplaatst op:

- <https://surinamenieuwscentrale.com/astrid-roemer-ten-ruste-gelegd>
- <https://www.shoeket.com/nieuwsbericht/162145>

A subdued farewell to Astrid Roemer

Helga Shirley Fredison/Delano Throne, *HOPSR TV*, January 18, 2026

<https://hopsr.tv/index.php/2026/01/18/een-ingetogen-afscheid-astrid-roemer>

1.b. Nederland en België

Astrid Roemer overleden

Coco Duivenvoorde, *Uitgeverij Prometheus*, 9 januari 2026

<https://uitgeverijprometheus.nl/nieuws/tot-ons-verdriet-is-op-8-januari-onze-geliefde-auteur-astrid-h-roemer-overleden>

Schrijfster Astrid Roemer op 78-jarige leeftijd overleden

NOS, 9 januari 2026

<https://nos.nl/artikel/2597543-schrijfster-astrid-roemer-op-78-jarige-leeftijd-overleden>

Schrijfster Astrid Roemer (78) overleden

ANP/RTL, 9 januari 2026

<https://www.rtl.nl/boulevard/artikel/5552768/schrijfster-astrid-roemer-78-overleden>

Het ANP-artikel is overgenomen door de voornaamste Nederlandse nieuwsmedia, zoals:

- *Trouw*, 9 januari 2026, <https://www.trouw.nl/cultuur-media/schrijfster-astrid-roemer-78-overleden~b820f6e3>
- *AD*, 9 januari 2026, <https://www.ad.nl/binnenland/schrijfster-astrid-roemer-78-overleden~aof1e565>
- *NU.nl*, 9 januari 2026, <https://www.nu.nl/cultuur-overig/6382073/schrijfster-astrid-roemer-op-78-jarige-leeftijd-overleden.html>

In Memoriam Astrid Roemer (1947-2026)

Daan Stoffelsen, *Boekhandel Atheneum/Scheltema*, 8 januari 2026

<https://atheneumscheltema.nl/nieuws/2026/im-astrid-roemer-1947-2026>

Surinaamse media melden het overlijden van Astrid H. Roemer (78)

Martijn van Bruggen, *Tzum* (literair weblog), 9 januari 2026

<https://www.tzum.info/2026/01/nieuws-surinaamse-media-melden-het-overlijden-van-astrid-roemer-78>

Surinaams-Nederlandse schrijfster Astrid Roemer (78) overleden

Kristien Bonneure, *VRT NWS*, 9 januari 2026

<https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2026/01/09/astrid-roemer-nederlandse-schrijfster>

Schrijfster van *Over de gekte van een vrouw* overleden: Astrid Roemer werd 78 jaar

De Morgen, 9 januari 2026

<https://www.demorgen.be/snelnieuws/schrijfster-van-over-de-gekte-van-een-vrouw-overleden-astrid-roemer-werd-78-jaar~boc1ad75>

Astrid Roemer overleden in Paramaribo

Roeland Dobbelaer, *Boekenkrant*, 9 januari 2026

<https://boekenkrant.com/nieuws-astrid-roemer-overleden-in-paramaribo>

In herinnering: Astrid Roemer

Openbare Bibliotheek Amsterdam, 9 januari 2026

<https://oba.nl/nl/nieuws/in-herinnering-astrid-roemer>

“Niemand zegent je.” In Memoriam Astrid H. Roemer 1947-2026

Uitgeverij In de Knipscheer, 10 januari 2026

<https://www.indeknipscheer.com/niemand-zegent-je>

Ook in haar toneelteksten was Astrid Roemer (78) sterk maatschappelijk betrokken

Sander Janssens, *Theaterkrant*, 10 januari 2026

<https://www.theaterkrant.nl/nieuws/ook-in-haar-toneelteksten-was-astrid-roemer-78-sterk-maatschappelijk-betrokken>

Donderdag 15 januari: Memorial Astrid Roemer

Plein Theater (Amsterdam Oost), 14 januari 2026

<https://www.plein-theater.nl/agenda/20719/memorial-astrid-roemer>

NTR herhaalt documentaire over Astrid Roemer op NPO 2

Nieuws.nl, 15 januari 2026

<https://nieuws.nl/entertainment/ntr-herhaalt-documentaire-over-astrid-roemer-op-npo-2>

16 januari 2026: Documentaire Astrid Roemer

Neerlandistiek (tijdschrift voor taal- en letterkunde), 15 januari 2026

<https://neerlandistiek.nl/2026/01/16-januari-2026-documentaire-astrid-roemer>

i.c. Brazilië

[Descanse em paz.] Astrid Roemer

Companhia das Letras, Facebook, 9 janeiro 2026

<https://www.facebook.com/companhiadasletras/posts/a-companhia-das-letras-lamenta-profundamente-a-morte-de-astrid-roemer-considerad/1306894801470988>

Astrid Roemer, escritora latino-americana morre aos 78 anos

Igor Horbach, *O Folhetim Cultural*, 9 janeiro 2026

<https://ofolhetimcultural.com.br/astrid-roemer-escritora-latino-americana-morre-aos-78-anos>

Morre, aos 78 anos, a escritora surinamesa Astrid Roemer, destaque da última Flip

O Globo, 9 janeiro 2026

<https://oglobo.globo.com/cultura/livros/noticia/2026/01/09/morre-aos-78-anos-a-escritora-surinamesa-astrid-roemer-destaque-da-ultima-flip.ghtml>

Morre Astrid Roemer, escritora surinamesa que participou da Flip 2025, aos 78 anos de idade

André Carlos Zorzi, *Estadão*, 10 janeiro 2026

<https://www.estadao.com.br/cultura/literatura/morre-astrid-roemer-escritora-surinamesa-que-participou-da-flip-2025-aos-78-anos-de-idade-nprec>

A matéria do *Estadão* foi reproduzida aqui:

- *Folha de Pernambuco*, <https://www.folhape.com.br/cultura/morre-astrid-roemer-escritora-surinamesa-que-participou-da-flip-2025/460779>
- *Correio do Povo*, <https://www.correiodopovo.com.br/arteagenda/morre-astrid-roemer-escritora-surinamesa-que-participou-da-flip-2025-aos-78-anos-de-idade-1.1681316>
- *Tribuna do Sertão*, <https://www.tribunadosertao.com.br/variedades/2026/01/10/842665-morre-astrid-roemer-escritora-surinamesa-que-participou-da-flip-2025-aos-78-anos>

Morre autora de *Sobre a loucura de uma mulher*, Astrid Roemer

Times Brasil, 10 janeiro 2026

<https://timesbrasil.com.br/mundo/morre-autora-de-sobre-a-loucura-de-uma-mulher-astrid-roemer>

Nos despedimos de Astrid Roemer

Livraria Clareira (Porto Alegre), Instagram, 13 janeiro 2026

<https://www.instagram.com/p/DTdLoY6DRt->, <https://www.instagram.com/livrariacclareira>

1.d. Overige (in het Engels)

Booker Prize nominee Astrid Roemer dead at age 78

NL Times, January 9, 2026

<https://nltimes.nl/2026/01/09/booker-prize-nominee-astrid-roemer-dead-age-78>

We mourn the passing of Astrid Roemer

Asymptote Journal, Facebook, January 11, 2026

<https://www.facebook.com/Asymptotejournal/posts/we-mourn-the-recent-passing-of-dutch-surinamese-author-astrid-roemer-longlisted-/1370117938462531>

Astrid Roemer (1947-2026)

Tilted Axis Press, January 16, 2026

<https://www.tiltedaxispress.com/blog/2026/1/16/astrid-roemer-1947-2026>

2. EERBETOON

Opinie: 'Astrid Roemer leerde mij bewegen in een postkoloniale wereld'

Charisa Chotoe, *Het Parool*, 9 januari 2026

<https://www.parool.nl/columns-opinie/opinie-astrid-roemer-leerde-mij-bewegen-in-een-postkoloniale-wereld~ba4fc681>

Voor Astrid Roemer (1947-2026) was schrijven meer dan alleen een verhaal vertellen

Marjolijn de Cocq, *Het Parool*, 9 januari 2026

<https://www.parool.nl/kunst-media/voor-astrid-roemer-1947-2026-was-schrijven-meer-dan-alleen-een-verhaal-vertellen~bf88f634>

Alles aan pionier Astrid Roemer was poëtisch, doorleefd en onconventioneel

Arjen Fontuin, *NRC*, 9 januari 2026

<https://www.nrc.nl/nieuws/2026/01/09/alles-aan-pionier-astrid-roemer-was-poetisch-doorleefd-en-onconventioneel-a4917316>

Schrijver Astrid Roemer (78) overleden in Paramaribo, won P.C. Hooft-prijs en Prijs der Nederlandse Letteren

Ruben Stift en Freyan Bosma, *NRC*, 9 januari 2026

<https://www.nrc.nl/nieuws/2026/01/09/schrijver-astrid-roemer-78-overleden-in-paramaribo-won-pc-hooftprijs-en-prijs-der-nederlandse-letteren-a4917307>

Astrid Roemer (1947-2026) was overal en nergens thuis, net als haar romanpersonages

Bo van Houwelingen, *De Volkskrant*, 9 januari 2026

<https://www.volkskrant.nl/boeken/astrid-roemer-1947-2026-was-overal-en-nergens-thuis-net-als-haar-romanpersonages~bdd8od6a>

Astrid Roemer (1947-2026), de grande dame van de Surinaamse literatuur

Peter Vanwijnsberghe, *De Lage Landen*, 9 januari 2026

<https://www.de-lage-landen.com/article/astrid-roemer-de-grande-dame-van-de-surinaamse-literatuur>

De literaire waarde van Astrid Roemer (78) [Interview met Emma van Meyeren]

Met het oog op morgen, *NPO Radio 1*, 9 januari 2026

<https://www.nporadio1.nl/fragmenten/nos-met-het-oog-op-morgen/019ba4cd-c357-7273-9269-f4c77d4d295c/2026-01-09-de-literaire-waarde-van-astrid-roemer-78>

In memoriam: Astrid Roemer (1947-2026) was altijd krachtig en uitgesproken

Rob Schouten, *Trouw*, 10 januari 2026

<https://www.trouw.nl/cultuur-media/astrid-roemer-1947-2026-was-altijd-krachtig-en-uitgesproken~ba09dee4>

Michiel van Kempen [emeritus-hoogleraar Nederlands-Caraïbische Letteren] over Astrid Roemer

De Taalstaat, *KRO-NCRV*, 10 januari 2026

<https://www.nporadio1.nl/fragmenten/de-taalstaat/019ba784-542f-73f1-8eb1-3a0930949cco/2026-01-10-michiel-van-kempen-over-astrid-roemer>

Sisa van formaat heengegaan

Redactie, *Dagblad Suriname*, 10 januari 2026

<https://www.dbsuriname.com/2026/01/10/sisa-van-formaat-heengegaan>

Astrid Roemer overleden

Anja Meulenbelt, *Facebook*, 10 januari 2026

<https://www.facebook.com/anjameulenbelt3/posts/astrid-roemer-overleden-astrid-roemer-begon-voor-mij-te-leven-met-over-de-gekte-/10163206250496519>

Rust zacht, Astrid Roemer

Reading in Black, Instagram, 10 januari 2026

https://www.instagram.com/p/DTS_Z7Ul3gC, https://www.instagram.com/readingin_black

Astrid Roemer was ‘onverbiddelijk en ‘had lak aan iedereen die een gemakkelijke leeservaring eiste

Thomas de Veen, *NRC*, 11 januari 2026

<https://www.nrc.nl/nieuws/2026/01/11/astrid-roemer-was-onverbiddelijk-en-had-lak-aan-iedereen-die-een-gemakkelijke-leeservaring-eiste-a4917380>

Astrid H. Roemer legde onbarmhartig bloot hoe het mentale kluwen van de gekoloniseerde mens eruitzag

Michiel van Kempen, *De Groene Amsterdammer*, 12 januari 2026

<https://www.groene.nl/artikel/astrid-h-roemer>

[In Memoriam] **Astrid Roemer** [1947-2026] [interview met Peggy Burke]

Guilly Koster, *HOPSR TV – Hardop Suriname*, YouTube, 11 januari 2026

<https://www.youtube.com/watch?v=NbPF5puwVsU> (15 min)

Astrid Roemer: Altijd uitgesproken opvattingen [interview met Hilde Neus]

ABC Suriname, YouTube, 12 januari 2026

<https://www.youtube.com/watch?v=fuXnfFWQtBQ> (3 min)

Zie tevens:

Astrid Roemer: ‘Altijd uitgesproken opvattingen’

Glenn Truideman, *ABC Suriname*, 13 januari 2026

<https://abcsuriname.com/astrid-roemer-altijd-uitgesproken-opvattingen>

In memoriam: Astrid Roemer (1947-2026)

Roselle Servage, *Atria* (kennisinstituut voor emancipatie en vrouwengeschiedenis), 13 januari 2026

<https://atria.nl/kennis/portretten/in-memoriam-astrid-roemer-1947-2026>

Wie was Astrid Roemer?

10 Minuten Jeugd Journaal (Suriname), 14 januari 2026

<https://jeugdjournaal.sr/wie-was-astrid-roemer>

<https://www.youtube.com/watch?v=pzWFkCLcKmY> (5 min)

Everything is in flux: Astrid H. Roemer’s mesmerising oeuvre

Odile Heynders, *Diggit Magazine*, January 15, 2026

<https://www.diggitmagazine.com/index.php/everything-flux-astrid-h-roemers-mesmerising-oeuvre>

In memoriam: Vaarwel Astrid Roemer, keizerin van de Surinaamse literatuur

Carla Tuinfort, *De Ware Tijd*, 15 januari 2026

<https://dwtonline.com/in-memoriam-vaarwel-astrid-roemer-keizerin-van-de-surinaamse-literatuur>

‘Als een man je gek noemt, zie dat vooral als een compliment’. Boekgesprek met Charisa Chotoe over haar vriendin en schrijver Astrid Roemer

Lara Billie Rense, *Wat blijft (Human)*, NPO Radio 1, 22 januari 2026

<https://www.human.nl/wat-blijft/artikelen/als-een-man-je-gek-noemt-zie-dat-vooral-als-een-compliment>

<https://www.nporadio1.nl/podcasts/wat-blijft/136124/astrid-roemer-charley-toorop-en-alexander-hamilton>